
Referat: FAU møte 
 

Dato: 07.11.2022 
Kl: 19.00 - 21.00  

Til stede: Ida Amalie Nielsen, Line lysne Kolsrud, Martha Kristin Gaptjern, Morten Andre’ Ness, Line 
Sandbæk Hansen, Celine Sandbæk  

Agenda:  

 Informasjon FAU  
 RØRE 
 Oppussing av 1-5 Klasse 
 Skolebuss 
 Inneklima 
 Juleavslutning  
 Eventuelt  

Oppsummering:  

 Startet møte med å dele ut brosjyre ang hva FAU er, og snakket rundt dette.  
 Informerte kort hva RØRE var.  
 Snakket rundt at 1-5 klasse skulle pusses opp (småtrinnet). Dette skulle skje 2023, skulle 

muligens stå klart før årsskifte 23/24. Usikkert på hvor ungene skulle være i mellomtiden. 
Mer info om dette når det foreligger.  

 Skolebuss: konfidensielt.  
 Inneklima: Ordne med testing av inneklima, etterspørre tidligere rapport fra rektor Nils 

Røkkum.  
 Juleavslutning 13. Desember:   

- Vi ble enig om at 1-7 klassekontakter baker kake/boller min 20 biter.  
- 1-4 klasse Klassekontakter er med i starten og hjelper til med pynting, og generelt ordne til. 
Lage til kaffe/saft, sette ut border og stoler.  
- 10 klasse skal hjelpe til med diverse, ta imot inngangspenger, trakte kaffe, pynte/ rydde.  
- 5-7 klasse klassekontakter skal ta over når juleavslutningen starter. Hjelpe til med kaffe og 
rydde når avslutningen er ferdig og eventuelle andre oppgaver underveis.  
- inngangspenger 50kr. (gratis for barn, alle voksne må betale. Unntatt lærere.  
- juleavslutningen starter klokken 18.00 
- 1-4 klassekontakter møter klokken 16.30/17.00?  
- ordne vips for FAU  
-Høre med vaktmester ang pynting, og at juletreet er ferdig pyntet til 10. Desember. 
-Høre med rektor ang juletre.  
-10. Klasse møter klokken 15.00 for gjennomgang og en tur på McDonalds.  
- skal ordne vakter og brannvakter, pluss ordne med lydmann.  
- Høre med rektor ang Pynt til ribbeveggen.  

 

 



 

 

 

 

 Eventuelt: 
- Det er for farlig og stå som vakt, for å få barna trygt over veien. Fra Skolen og over veien til 
gamle Europris. Det ble forslått at vi skulle jobbe for å få inn fartsdumper for å forebygge 
ulykker. Ordningen i dag fungerer dårlig. Ordningen i dag går ut på at lærer må stå i veien, 
helt til ungene har kommet seg over. Det er 40 km på stedet, men dette blir ikke fulgt av 
alle, dermed har lærere opplevd at de nesten har blitt påkjørt. Det er for stort ansvar å ha. 
Trafikksikkerhet er viktig og ta tak i her.  

 Det et er for lite aktiviteter for barna på skolen, særlig de eldste.  De har ikke stor plass å 
boltre seg på. Det som blir brukt i dag er ballbinge og slåball. Slåballen foregår der hvor 
basketballkurvene er og da får ikke de blitt brukt av andre. Baller faller utenfor gjerde som er 
ned mot elva, burde være netting der? 10. Klasse har bare nedslitte krakker og sitte på. 
Barna ønsker seg bedre opplegg/aktiviteter/ ting de kan gjøre i friminuttet. Innhente et skriv 
fra barn/ungdommer på hva de ønsker seg.  

 Snakket om en mulig gapahuk/lavvo til det nye turstedet. Bedre med gapahuk eventuelt. Og 
at rektor kunne hjelpe til med noe søknad der.  

 Ble enighet i gruppa om at Både Kasserer og leder har tilgang til kontoen og at begge skal 
skrive under/godta det som foregår med pengene.  

 Ble enige om at alle må delta, og at om man ikke kan må man ha en stedfortreder. Det er to 
som sitter som klassekontakter og man er da 4 stk som sitter. Begge forelde. 

Avtale:  

 Møte satt opp allerede neste onsdag. 16. 11.22 for oppfølging av de forskjellige sakene og 
veien videre. 

 Rektor burde komme inn i møte etter en halvtimes tid. Viktig at han deltar på møte.  

 


